
نماینده اهواز، کارون، باوی و حمیدیه در مجلس 
و  خوزستان،  آبی  مشکلات  به  اسلامی   شورای 
اشاره  مهم  این  به  نسبت  مسئولان  بی توجهی 
کرد و گفت: استخدام در صنایع و شرکت های 
و  بومی صورت  های  نیرو  اولویت  با  باید  نفتی 
همچنین وزارت نفت هم به تعهدات خود نسبت 

به مردم خوزستان، جامع عمل بپوشاند.
سید کریم حسینی رئیس مجمع نمایندگان استان 
خوزستان، طیِ نطق خود در صحن علنی مجلس 
شورای اسلامی، اظهار داشت: بیش از 80 درصد 
از مطالبات مطرح شده از سوی نمایندگان استان 
خوزستان، در 20 سال اخیر همچنان مرتفع نشده 
و اقدامی به جهت رفع آن صورت نگرفته است.

وی گفت: استان خوزستان، با دارا بودن 5 حوزه 
آن  کیفیت  عدم  و  آبی  کم  از  همچنان  آب  پر 
نیرو  وزارت  و  آب  عالی  شورای  و  می برد  رنج  
سرگرم پروژه های انتقال آب از استان خوزستان، 
هستند و دیگر فرصتی برای آب رسانی به بیش 
از 700 روستا و اصلاح شبکه فاضلاب را ندارند 
ضمن اینکه بعد از گذشت 24 سال از طرح احیاء 

اراضی کشاورزی، این طرح به سبب بی توجهی 
مسئولان امر همچنان به سرانجام نرسیده است.

و  باوی  کارون،  اهواز،  انتخابیه  حوزه  نماینده 
حمیدیه، تصریح کرد: مردم استان خوزستان، از 
پتروشیمی ها، شرکت های نفتی و دیگر صنایع 
جبران  بلکه  نمی خواهند  ترحم  و  خواهی  سهم 
ضرر و زیان ها را مطالبه می کنند و به وزیر نفت 

هشدار می دهم به تعهدات خود در مقابل مردم 
استان خوزستان، عمل کند.

وی با اشاره به زیر پا گذاشتن حقوق کارگران، 
امینت شغلی آن  به  کارکنان و همچنین آسیب 
بهبود  کرد:  خاطرنشان  اخیر،  های  سال  در  ها 
مهم  این  نیازمند  کارگران،  و  کارکنان  وضعیت 
است که در امور اداری و استخدامی ها اصلاح 

جدی و سریع شکل گیرد.
حسینی یادآور شد: بسیاری از پروژه های عمرانی 
مانند  خوزستان،  استان  مختلف  های  حوزه  در 
قطار شهری اهواز، بعد از گذشت 14 سال هنوز 

به پایان نرسیده است.
وی در ادامه نطق خود به عدم شایسته سالاری 
مدیران  به  مسئولیت  سپردن  و  انتصابات  در 
انقلابی و کارآمد در استان خوزستان، اشاره کرد 
و گفت: در سال های اخیر شاهد شایسته ستیزی 

و نخبه کشی در این استان بودیم.
این نماینده مجلس با بیان  اینکه مردم خوزستان، 
را  غیربومی  نیروهای  استخدام  تحمل  دیگر 
ندارند، عنوان کرد: از مقام معظم رهبری استدعا 
های  نهاد  و  مسئولان  به  امر  این  در  داریم 
انقلابی دستور دهند تا در ایجاد اشتغال جوانان 

ورود کنند.
سید کریم حسینی، در پایان به شرایط بد بیماری 
ویروس کرونا در استان خوزستان، اشاره کرد و 
خواستار توجه بیش از پیش از سوی مسئولان و 

در رأس آن وزارت بهداشت به این استان شد.

گفت :  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشت آزادگان  مردم  نماینده 
انتظار ما این است که بحث انحصار، اسمی در کشور ما نداشته 
باشد چرا که دوران انحصار گذشت و امروزه اصل را مبتنی بر 
انشا... منشا کیفیت بخشی و کارآمدی همه  رقابت می دانیم که 

بخش ها و گروه ها و افراد خواهد بود.
شورای  مجلس  در  دشت آزادگان  مردم  نماینده  ساعدی،  قاسم 
اصل  یک  جامعه  در  وکلا  افزایش  بحث  کرد:  اظهار  اسلامی 
لازم الإجرا است و با توجه به اینکه کشور ما یک کشور در حال 
توجهی  قابل  پیشرفت های  به  عرصه ها  همه  در  و  است  گذر 
استانداردهای  به  عمل  راستای  در  باید  دلیل  همین  به  رسیده 
جهانی در بحث دسترسی مردم به وکیل جهت حل مشکلات، 
استاندارد جهانی رسیده  به یک  و  افزایش دهیم  را  تعداد وکلا 

یا حداقل نزدیک شویم.
خانواده ،  هر  که  کنیم  ایجاد  را  فرهنگ  این  باید  ما  افزود:  وی 
شخص و شهروند، وکیل داشته باشد تا در بحث ارتقا اطلاعات 
مطلع  زمینه ها  و  بخش ها  همه  در  شهروندی  حقوق  و  فردی 
تضییع  از  جلوگیری  و  خود  حقوق  حفظ  و  دفاع  جهت  و  باشد 
حق دیگران توسط فرد با نظام حقوقی آشنایی بیشتری صورت 

بگیرد.
ساعدی عنوان کرد: نظام حقوقی مترقی در جمهوری اسلامی 
علمی  سطوح  و  متفاوت  پایه های  با  وکلا  که  می طلبد  را  این 
تعداد  به  حقوقی  نظام  زیرمجموعه های  بخش های  در  مختلف 
مشکلات  تا  باشیم  داشته  جمعیتی  ظرفیت  با  متناسب  و  کافی 

را به حداقل برسانیم. جامعه 
بین  افزود: همچنین کاهش مشکلات حقوقی خانواده ها و  وی 

و  شد  خواهد  عملیاتی  وکلا  افزایش  این  با  ادارات  بخش های 
ارتقا و توسعه نظام حقوقی کشور را خواهیم داشت. همچنین 

نماینده مردم دشت آزادگان در مجلس شورای اسلامی در پاسخ 
در  انحصار  کرد:  بیان  انحصار  مسئله  به  نسبت  وی  ارزیابی  به 
حوزه های  حتی  و  تولیدی  اقتصادی،  جمله  از  بخش ها  تمامی 
اینکه در قرن  به پیشرفت علم و تکنولوژی و  با توجه  متفاوت 

نیست. مطلوب  هستیم  بیست ویکم 
انحصار منشا فساد اصلی  از موقعیت ها،  افزود: در بسیاری  وی 
حد  از  بیش  ویژه ای  افراد  به  قدرت  که  میشه  باعث  و  است 
ظرفیت داده بشه که باعث تحکم و اجحاف شده و به صورت 

یک اهرم فشار برعلیه جامعه عمل خواهد کرد.
ساعدی گفت: ما مسائل انحصاری را به کل مردود می دانیم و 
در همه زمینه ها و بخش های جامعه باید همیشه مشارکت های 
اصل  به  و  باشد  موجود  هم افزایی ها  و  هم اندیشی  حداکثری، 
معتقد  میکند  تعیین  قانون  که  اقتصادی  نظام  بر  مبتنی  رقابت 

هستیم.
وی افزود: اصل رقابت باعث افزایش کیفیت و سبب دسترسی 
اصل  و  شد  خواهد  زمینه ها  همه  در  بیشتر  خدمات  به  مردم 
انحصار  اجتماعی،  علمای  همه  امروز  و  است  مردود  انحصار 
می دانند  انحراف  ریشه  و  فساد  عامل  عنوان  به  را  جامعه  در 
تحصیلات  اینکه  به  توجه  با  و  مردم  نماینده  عنوان  به  ما  و 
جامعه شناسی دارم اعلام میکنم که بحث انحصار مورد پذیرش 

اجتماع نیست. افراد نخبه  مجلس و 
عنوان  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشت آزادگان  مردم  نماینده 
ما  کشور  در  اسمی  انحصار  بحث  که  است  این  ما  انتظار  کرد : 

اصل  امروزه  و  گذشت  انحصار  دوران  که  چرا  باشد  نداشته 
و  کیفیت بخشی  منشا  انشا...  که  می دانیم  رقابت  بر  مبتنی  را 

کارآمدی همه بخش ها و گروه ها و افراد خواهد بود.
دانشجویان  حق  به  مطالبه ی  با  رابطه  در  گفت:  ساعدی 
از  ملت  نماینده  عنوان  به  من  دانشگاه ها  در  حقوق  رشته های 
اتخاذ  با  که  دارم  انتظار  اسلامی  شورای  مجلس  در  همکارانم 
تصمیم و طرح های معقول و با استعانت از مرکز پژوهش ها که 
نبایدها است در  و  بایدها  و  آمار  با ذکر  و  به صورت تخصصی 
حرکت  کشور  حقوقی  نظام  اقتدار  با  متناسب  امروزی،  جامعه 

کنیم.
دانشجویان  مطالبه  ملت،  نماینده  عنوان  به  من  افزود:  وی 
که  میدانم  حق  به  مطالبه  یک  را  اسلامی  شورای  مجلس  از 
با  متناسب  استخدامی  محدودیت های  و  انحصار  رفع  به  نسبت 
نیز  مجلس  انشا...  و  است  جامعه  متنوع  بخش های  نیازمندی 

بتواند در راستای حل این معضل گام بردارد.

 ICU رئیس بیمارستان سینا شهرستان کارون گفت: بیمارانی که در
بستری می شوند با وجود اینکه با فشار بالا اکسیژن دریافت می کنند 
اما باز هم احساس خفگی دارند و این زجر تنفسی بسیار عذاب آور 
پرسنل  دیگر  و  متخصصان  من،  روحیه  در  وضعیت  این  است؛ 

تاثیرگذار بوده است.
تعداد  نظر  از  اخیر  اظهار کرد: در هفته های  دکتر یوسف خلیل پور 
بیماران، فشار زیادی بر ما وارد شد و شوک های وحشتناک مختلفی، 
دانشگاه علوم پزشکی اهواز را درگیر کرد اما خوشبختانه در روزهای 
اخیر تعداد بیماران مبتلا به کرونا کاهش یافته و این وضعیت، نوید 
یابد و به  ادامه  این روند  امیدواریم  بیماری را می دهد.  افت شیوع 
آرامش نسبی برسیم. وی افزود: هر چه تعداد موارد بستری افزایش 
یابد، تعداد موارد فوتی نیز بالا می رود. تا 10 - 12 روز پیش جای 
سوزن انداختن در بخش های بیمارستان سینا نبود اما در روزهای 
اخیر تعداد بیماران کاهش یافته و در بخش های عادی تخت های 
خالی داریم. البته تخت ICU خالی نداریم اما حال بیماران بستری 

در ICU نسبتا بهتر است.
خلیل پور گفت: از طرفی نیز تجربه ما در خصوص بیماری کووید - 
1۹ بیشتر شده است؛ توانستیم بیماران را بهتر به سمت جلو ببریم و 

درصد بهبودی به صورت قابل ملاحظه افزایش یافت.
شیوع  کاهش  در  می توانست  محدودیت ها  اعمال  کرد:  بیان  وی 
بیماری و تعداد بیماران بسیار تاثیرگذار باشد اما اعمال محدودیت ها 
به فاکتورهای مختلفی بستگی دارد. مردم در معیشت دچار مشکل 
شده بودند. میزان تاثیر اعمال محدودیت ها در شیوع کرونا و فشاری 
که بر بیمارستان ها وارد شده، باید بررسی شود و این موضوع، یک 

کار پژوهشی است اما تجربه ثابت کرده که اعمال محدودیت ها تا 
حدودی از شدت شیوع جلوگیری می کند.

رئیس بیمارستان سینا شهرستان کارون گفت: اما با رفع محدودیت ها، 
توان استان خوزستان سنجیده شد. در این مدت، مسئولین دانشگاه 
تصمیم  حتی  مقطعی  در  و  بودند  فشار  تحت  اهواز  پزشکی  علوم 
به کرونا  مبتلا  بیماران  برای  را هم  بزرگ  بیمارستان های  گرفتند 
در نظر بگیرند.خلیل پور بیان کرد: چیزی که بیشتر ما را تحت فشار 
قرار می داد، زجر تنفسی بیماران مبتلا به کرونا بود. بیمارانی که در 
ICU بستری می شوند با وجود اینکه با فشار بالا اکسیژن دریافت 
می کنند اما باز هم احساس خفگی دارند و این زجر تنفسی بسیار 
دیگر  و  متخصصان  من،  روحیه  در  وضعیت  این  است؛  عذاب آور 

پرسنل تاثیرگذار بوده است.
وی افزود: سه پزشک متخصص بیهوشی بیمارستان سینا به کرونا 
مبتلا شدند اما به دلیل کمبودها و احساس مسئولیت این پزشکان، 
پس از یک هفته تا 10 روز استراحت، مجددا در بخش ویژه بیماران 

 ICU کرونا مستقر شده اند. در حال حاضر تقریبا همه متخصصان
بیمارستان  سینا به کرونا مبتلا شده اند.

رئیس بیمارستان سینا شهرستان کارون بیان کرد: ۹0 نفر از پرسنل 
اما در میان پرسنل، فوتی  به کرونا مبتلا شده اند  بیمارستان سینا 
مراقبت های  با  که  شد  شدید  تعدادی  بیماری  البته  نداشته ایم. 

انجام شده، بهبود یافتند.
امکانات  از  بسیاری  در  کرونا  شیوع  ابتدای  کرد:  عنوان  خلیل پور 
نواقصی داشتیم؛ با پیگیری های رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز، 
دستگاه اکسیژن ساز تامین شده و در چند روز آینده دستگاه سی تی 
اسکن نیز تامین می شود. باید به گونه ای آماده شویم که در صورت 
آغاز پیک دوم بیماری یا در فصل شیوع آنفلوآنزا، بحران ها را پشت 
سر بگذاریم. وی تصریح کرد: حداقل یک سال دیگر و شاید تا دو 
سال درگیر کرونا خواهیم بود؛ همچنان داریم به کمک های دارویی 
جدیدی دست پیدا می کنیم تا شدت بیماری را کاهش دهیم و در 
روند بهبودی بیماران بیشتر کمک کنیم اما امکان دارد شرایط در 
آینده حتی بدتر از این شود. رئیس بیمارستان سینا شهرستان کارون 
تولید  گفت:  نیز  کرونا  واکسن  شدن  ساخته  احتمال  خصوص  در 
واکسن و استفاده از آن، پروسه ای است که باید مراحل استاندارد آن 
طی شود و این پروسه به گونه ای است که نباید انتظار داشته باشیم 

به این زودی انجام شود.
وی که در یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، افزود: با خودداری 
از رفت و آمدهای بی مورد و استفاده از ماسک ساده، می توانیم تاثیر 
زیادی در کاهش شیوع بیماری داشته باشیم و برای کادر درمان، 

فرصتی برای ارائه خدمات به بیماران فراهم کنیم.

مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: تالاب بین المللی 
تخلیه  دلیل  به  اما  است  رامسر  کنوانسیون  عضو  شادگان 
شادگان  تالاب  که  بود  شده  مقرر  آبادان،  شهری  پسماندهای 
امور  وزارت  طریق  از  شود؛  خارج  رامسر  کنوانسیون  لیست  از 
خارجه پیگیری های زیادی انجام و تاکنون از این کار جلوگیری 

شده است.

محمدجواد اشرفی در جلسه کارگروه مدیریت پسماند خوزستان 
که در استانداری خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: در سال های 
شهری  زباله های  مدیریتی،  هیچ  بدون  آبادان  شهرداری  اخیر، 
اینکه  بر  این کار علاوه  را در تالاب شادگان تخلیه می کند که 
تهدیدی علیه بهداشت عمومی و سلامت مردم است، باعث شده 
جهانی  مهم  اکوسیستم های  از  که  شادگان  تالاب  اکوسیستم 

است، به مخاطره بیفتد.
وی افزود: تالاب بین المللی شادگان عضو کنوانسیون رامسر است 
بود که  آبادان، مقرر شده  دلیل تخلیه پسماندهای شهری  به  اما 
از طریق  خارج شود؛  رامسر  کنوانسیون  لیست  از  تالاب شادگان 
وزارت امور خارجه پیگیری های زیادی انجام و تاکنون از این کار 
جلوگیری شده است اما در صورت ادامه تخلیه زباله شهری آبادان 
کنوانسیون  لیست  از  تالاب  این  خروج  خطر  شادگان،  تالاب  در 

رامسر وجود دارد.
به محل  آبادان  بود که پسماندهای  بیان کرد: مقرر شده  اشرفی 
برگزاری  علیرغم  اما  شوند  منتقل  خرمشهر  پسماندهای  دفن 

جلسات مختلف، هیچ اقدامی انجام نشده است. شهرداری آبادان 
مشکلات مالی را مطرح کرده است که به هیچ وجه قابل قبول 

نیست.
مسائل  موضوع  افزود:  خوزستان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
زیست محیطی، اولویت شهرداران نیست در حالی که یک شهردار 
به  شهرداران  بی توجهی  باشد.  مردم  سلامت  فکر  به  باید  ابتدا 

سلامت مردم واقعا قابل تامل است.
میلیارد   50 حدود  سالانه  هم  آبادان  شهرداری  کرد:  اضافه  وی 
تومان عوارض آلایندگی دریافت می کند و انتظار می رود بحشی از 

این پول را در راستای مسائل زیست محیطی هزینه کند.
در  نیز  اهواز  انقلاب  و  عمومی  دادستان  معاون  گراوند  محمد 
ادامه در این مورد اظهار کرد: مردم مناطق دیگر، تاریخ و تالاب 
مصنوعی و جاذبه طبیعت گردی ایجاد می کنند اما ما در خوزستان 

در حال خراب کردن تالاب ها و دریاها هستیم.
وی افزود: ما خودمان داریم بهانه می تراشیم که اگر این تالاب در 

مناطق بالای کشور بود، بهتر بود.
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توسط شورای عالی فنی ؛
درخواست شرکت کیسون رد شد

درخواست شرکت کیسون از شورای عالی فنی کشور برای 
ورود به موضوع فسخ قرارداد مترو اهواز پذیرفته نشد.

شورای عالی فنی در نامه ای به شرکت کیسون، اعلام کرد 
درخواست این شرکت برای داوری درخصوص فسخ قرارداد 

مترو اهواز قابل رسیدگی در شورای عالی فنی نمی باشد.
بر اساس این گزارش، شهردار اهواز روز 27 خردادماه از فسخ 
قرار داد مترو اهواز با شرکت کیسون خبر داد که با مخالفت 

این شرکت مواجه شد.
با  نامه شاعری خطاب به شرکت کیسون آمده است:   در 
توجه به اخطارهای مکرر قبلی  و با استناد به بندهای ماده 
2 فصل 15 شرایط عمومی پیمان)فیدیک( منضم به قرارداد، 
رابطه  این  فسخ قرارداد اعلام می شود. موسی شاعری در 
با مشارکت  مهرماه سال 85  پروژه 30  این  قرارداد  گفت: 
شرکت کیسون و شرکت چینی نورینکو) با رهبری شرکت 
کیسون( ابلاغ شد، این قرارداد بین المللی است و ارزش کل 
پروژه به مبلغ 7۹0 میلیون دلار آمریکا است که به نرخ آن 

زمان معادل 740 میلیارد تومان می شد.
شهردار اهواز ادامه داد: این قرارداد به صورت EPCF بسته 
تمام مراحل  باید  معنا که شرکت کیسون  بدین  شده است 
اجرای  و  تجهیزات  خرید  مهندسی،  طراحی  ازجمله  پروژه 

پروژه را برعهده داشته باشد.

تا پایان امسال ؛
املاک ملاشیه سند دار می شوند

کوی  عمر  اینکه  بیان  با  ملاشیه  تسهیلگری  دفتر  مدیر 
پایان  تا  بیش 100 سال می رسد، گفت:  به  اهواز  ملاشیه 
امسال احتمال دارد وضعیت ثبت بیش از 80 درصد املاک 

کوی ملاشیه نهایی می شود.
توسعه محلی  و  دفتر تسهیلگری  محمدرضا حیدری مدیر 
ملاشیه در رابطه با املاک فاقد سند کوی ملاشیه اهواز، 
اظهار کرد: به منظور تثبیت مالکیت ساکنان کوی ملاشیه بر 
املاک خود و جلوگیری از تعرض اشخاص به این املاک، 
آن ها سند صادر می  املاک  برای  نزدیک  آینده خیلی  در 
شود. وی بیان کرد:  عمر کوی ملاشیه به بیش 100 سال 
می رسد به همین دلیل درآن  دوران سند دار کردن املاک 
اهمیتی نداشته است. مدیر دفتر تسهیلگری و توسعه محلی 
افزود: شیوه معاملات در گذشته به صورت قولنامه ای مرسوم 
بوده و سبب شده تعداد زیادی از املاک به شکل و شمایل 
امروزی سند نداشته باشند. حیدری قرار نگرفتن ملاشیه جزو 
طرح جامع شهری شهر اهواز در سالهای پیشین و فقدان کد 
روستایی را از دیگر دلائل عدم سند دار شدن ملاشیه عنوان 
کرد و گفت: مجموع این عوامل سبب شد از طریق اداره 
مسکن و شهرسازی اهواز  برای املاک اهالی کوی ملاشیه 

سند ملکی صادر شود.
اداره  این خصوص جلسه ای  میان  اینکه  در  بیان  با  وی 
ثبت اسناد و املاک استان،  نماینده مسکن و شهرسازی 
و  کارگروهی  کرد:  عنوان  شد،  برگزار  اهواز   شهرداری  و 
کمیته  ای برای اجرای این طرح شکل گرفت که تقریبا تا 
دو هفته دیگر فراینده تهیه نقشه کاداستر و ثبت نام اولیه 

املاک شروع خواهد شد.
حیدری بیان کرد :رئیس اداره ثبت اسناد و املاک خوزستان 
با بیان اینکه سند دار کردن اراضی و املاک کوی ملاشیه 

به طور جدی باید پیگیری شود.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
میزان تخت های پر بیمارستانی

 کاهش یافت
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: میزان تخت های 

بیمارستانی استفاده شده استان به 75 درصد کاهش یافت.
فرهاد ابول نژادیان سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی 
شاپور اهواز در جمع خبرنگاران اظهار کرد: موضوع تخت های 
آی سی یو بیمارستان های خوزستان یک کمبود مزمن بود که 
با پیگیری وزیر بهداشت در طول یک ماه گذشته 157 تخت 

آی سی یو به بیمارستان های استان اضافه شد.
خوشبختانه  آی سی یو،  تخت های  خصوص  در  افزود:  وی 
درحال حاضر کمبودی وجود ندارد و در مقابل آن، ظرفیت 
خالی هم موجود نیست اما به طورکلی تخت های آی سی یو 

پاسخگوی نیاز مردم استان خوزستان هستند.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: 
در طول روزهای گذشته 85 درصد تخت های بیمارستان ها 
تکمیل بود که این آمار در حال حاضر به 75 درصد کاهش 
و تغییر یافته و ظرفیت تخت های عادی بیمارستانی استان 
کمبود  مشکل  کرد:  اذعان  نژادیان  ابول  ندارد.  مشکلی 
دستگاه اکسیژن ساز از گذشته با ما بوده اما این مشکل در 
بیمارستان رازی و سینا حل شده که با پیگیری مشکل سایر 

بیمارستان ها نیز حل خواهد شد.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
رطوبت و شرجی افزایش می یابد

دلیل  به  گفت:  خوزستان  استان  هواشناسی  مدیرکل 
جریان های جنوبی، شاهد افزایش رطوبت و شرجی به ویژه 

در مناطق جنوب شرقی استان خوزستان خواهیم شد.
وی افزود: تا روز یکشنبه روند افزایش دما و رخداد دماهای 
مناطق  در  و  روز شنبه  در  ویژه  به  بیشتر  بعضاً  و   50 ،4۹

مرکزی، نیمه غربی و نیمه جنوبی استان مورد انتظار است.
در  هوا  رطوبت های  بیشترین  گفت:  ادامه  در  زاری  سبزه 
 7۹ ماهشهر  درصد،   81 شادگان  استان،  گذشته  شبانه روز 
کشاورزی  درصد،   72 هندیجان  درصد،   7۶ آبادان  درصد، 
 57 دزفول  صفی آباد  درصد،   ۶7 بستان  درصد،   ۶۹ اهواز 

درصد، اهواز و شوش هر کدام 52 درصد بوده است.
شمال  اینکه  بیان  با  خوزستان  استان  هواشناسی  مدیرکل 
بادها در  از فردا وزش  خلیج فارس مواج خواهد بود، گفت: 
کرد:  بیان  می شود.وی  پیش بینی  متوسط  ساعات  برخی 
درجه  با 24.1  ایذه  و  با 48.۹  گذشته شوش  شبانه روز  در 
استان  نقاط  خنک ترین  و  گرم ترین  ترتیب  به  سانتی گراد 
در  همچنین  گفت:  پایان  در  زاری  سبزه  شده اند.  گزارش 
شبانه روز گذشته حداکثر دمای اهواز به 48.1 و حداقل به 

31.4 درجه سانتی گراد رسیده است.

آب در کوزه و ما گرد جهان مي گردیم ؛

خوزستانباپنجحوزهپرآبازکمآبیرنجمیبرد

نماینده مردم دشت آزادگان در مجلس :

انحصار منشا فساد است

رئيس بيمارستان سينا کارون :  تخت ICU خالی نداریم

به دليل تخليه پسماندهای شهری آبادان ؛

خطر خروج از كنوانسيون رامسر بيخ گوش تالاب شادگان است

شرکت آب و فاضلاب خوزستان :
پایداری در تاسیسات 

۴ گانه آب حیات حفظ شد
با  افزایش کیفیت خدمات رسانی  از   ، اداره آب حیات  مدیر 
انجام اقدامات فنی و تخصصی در تاسیسات 4 گانه آب حیات 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت اب و فاضلاب خوزستان، 
و  پایدار  شرب  آب  تأمین  اینکه  بیان  با  زاده  مهدی  محمد 
و  رسان   خدمت  دستگاه  این  اصلی  هدف  مردم  بهداشتی 
و  تابستان  شروع  به  توجه  با  افزود:  ماست،  اصلی  دغدغه 
افزایش دمای هوا تا مرز 50درجه، به منظور افزایش کیفیت 
به  آبرسانی  احتمالی  قطع  از  پیشگیری  و  رسانی  خدمات 
مشترکین ؛ در 10 روز آغازین تابستان اقدامات قابل توجه ای 
توسط پرسنل آب حیات صورت گرفته که هر کدام میتواند 
در پیشگیری از هدر رفت آب؛ پیشگیری از بروز خسارت در 
تاسیسات 4 گانه آب حیات و جلوگیری از صرف هزینه های 

اضافه موثر و قابل توجه باشند .
وی اضافه کرد: مجموع این عملکرد ضمن اورهال و آماده 
بکار بودن دائم تاسیسات همیشه در افزایش کیفیت خدمات 

رسانی و در نهایت رضایت مندی مشترکین موثر باشد.
مهدیزاده در ادامه ازعملیات سرویس و تعمیر تابلوهای برق 
سافت استارتر سایت Cتاسیسات مرکزی خبر داد و گفت : 
با اقدام به موقع پرسنل آب حیات و تعمیر و سرویس این 
با  الکتروپمپ 5/۶2 کیلوات  تابلو خوشبختانه یک دستگاه 
برق  تابلو  در  اشکال  رفع  از  پس  ثانیه  بر  لیتر   2۶0 دبی 
وارد مدار گردید . مدیر اداره آب حیات، تعمیر ورفع نقص در 
جرثقیل سقفی 10 تنی، تعمیر و اورهال پمپ سانتریفیوژشماره 
3 ایرانی با مشخصات فنی 250/50و دبی 1050 متر مکعب 
آب در ساعت را از دیگر اقدامات اداره متبوعش در 10 روز 

اخیر عنوان کرد.

در حوزه شيوع بيماری کرونا ؛
شرکت ملی حفاری ایران 

در وضعیت سفید است
به طور کامل تحت کنترل و   1۹ – بیماری کووید  شیوع 

شرکت در وضعیت سفید قرار دارد
رئیس فوریت های پزشکی شرکت ملی حفاری ایران گفت: 
با همکاری و همیاری مجموعه کارکنان و کادر بهداشتی 
و درمانی، شیوع بیماری کووید – 1۹ به طور کامل تحت 
کنترل است و بنا به اعلام سازمان بهداشت و درمان صنعت 

نفت این شرکت در وضعیت سفید قرار دارد.
رئیس فوریت های پزشکی شرکت ملی حفاری ایران گفت: 
با همکاری و همیاری مجموعه کارکنان و کادر بهداشتی 
و درمانی، شیوع بیماری کووید – 1۹  به طور کامل تحت 
کنترل است و بنا به اعلام سازمان بهداشت و درمان صنعت 

نفت این شرکت در وضعیت سفید قرار دارد.
پریسا  ایران  حفاری  ملی  روابط عمومی شرکت  گزارش  به 
قاسمی با اشاره به بسیج امکانات و تامین به موقع تجهیزات 
از  اعم  کارکنان  به  بهداشتی  خدمات  ارایه  برای  نیاز  مورد 
عملیاتی و ستادی، افزود: دستورالعمل ها و ابلاغیه های صادره 
در زمینه اقدامات پیشگیرانه و مقابله ای با ویروس کرونا در 
این شرکت با جدیت و وسواس خاصی دنبال می شود.وی 
اظهار کرد: ستاد مبارزه  با کرونا در شرکت که همسو با ستاد 
ملی کرونا، سازمان بهداشت و درمان صنعت نفت و وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نسبت به ابلاغ پروتکل 
ها و پیگیری راهکارها و اجرای الزامات در این ارتباط تحت 
نظارت مستقیم مدیرعامل محترم ،پی جوی وظایف ترسیم 
شده می باشد موجب شتاب بخشی در گردش اطلاعات و 
ارزیابی و بررسی های فنی فعالیت ها در این مبحث گردیده 
است. قاسمی با تاکید بر استمرار  اقدامات پیشگیرانه و مقابله 
ای با ویروس کرونا گفت: با وجود گستردگی دامنه عملیاتی 
این شرکت در مناطق خشکی و دریایی چند استان کشور، در 
نتیجه تلاش های صورت گرفته و فرهنگ سازی مناسب 
شاهد کنترل بیماری خاصه در موقعیت های دستگاه های 

حفاری هستیم.

با اتکا بر توان و تخصص داخلی ؛
تعمیرات سیستم هیدرولیک جرثقیل

 در بندر امام )ره( انجام شد
با اتکاء بر توان و تخصص کارشناسان داخلی در حفظ آماده 
به کاری تجهیزات استراتژیک تخلیه و بارگیری مجتمع بندری 
جرثقیل  دستگاه  یک  هیدرولیک  سیستم  خمینی)ره(  امام 
عظیم الجـثه140 تنی تحت تعمیرات اساسی قرار گرفته که 

این اقدام70 میلیارد ریال صرفه جویی به دنبال داشت.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  دریس  عادل  خوزستان، 
و  اعتماد  با  داشت:  بیان  خبر  این  اعلام  ضمن  خوزستان 
هیدرولیک  سیستم  داخلی،  متخصصان  فنی  توان  به  توجه 
طور  به  بارگیری  و  تخلیه  پرقدرت  و  پیشرفته  تجهیز  این 
کامل تحت تعمیرات اساسی قرار گرفته و پس از گذراندن 
وارد  و  راه اندازی  نهایی،  کیفی  کنترل های  و  آزمایش ها 

چرخه ی عملیات و بهره برداری شد.
دریس در ادامه افزود: به دنبال موفقیت آمیز بودن این پروژه 
که برای نخستین بار در بندر امام خمینی)ره( انجام شده است، 
علاوه بر اینکه از خروج ارز از کشور برای انجام تعمیرات فنی 
جلوگیری به عمل آمد، زمینه لازم برای تداوم عملیات های 
تعمیرات اساسی برای هفت دستگاه دیگر با اتکا بر توان و 

تخصص بومی نیز فراهم شد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان خوزستان، دمونتاژ ماشین 
هیدرولیک  پمپ های  دمونتاژ  دیزل،  موتور  دمونتاژ  هاوس، 
ساخت  موتورخانه،  وایرینگ  جداسازی  اصلی،  گیربکس  از 
دمونتاژ  اپراتوری،  کابین  جداسازی  پاورپک،  استراکچر 
سینی ها، تغییر طراحی در وایرینگ، مونتاژ موتور و گیربکس، 
سیستم  آب بندی  و  اصلی  گیربکس  برروی  پمپ ها  نصب 
هیدرولیک را از اهم مراحل تعمیرات این پروژه مهم برشمرد.

تعمیرات،  این  انجام  از  حاصل  ویژگی های  تشریح  در  وی 
رضایت  ارتقای  عملیات،  حین  اضطراری  توقفات  کاهش 
توقف، کاهش  بدون  انجام عملیات  لحاظ  به  صاحبان کالا 
هزینه ها به همراه افزایش بهره وری و بازگرداندن تجهیز به 
نرم کارخانه ای از جمله مزیت های این تعمیرات عنوان کرد.


